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Philosophy of Social Justice by Depicting Nancy Fraser between Recognition and
Redistribution: «Towards a Public Space Post- bourgeois»

Abstract

This article deals with the philosophy of social justice by depicting "Nancy Fraser,” which is
trying to combine two important questions. recognition and redistribution. Thisisthe basis of
directions prevalent in the United Sates, the first one emphasizes the cultural aspect and the
issue of recognition, which is headed by "Charles Taylor", the second one underscores the
economic side and the issue of re-distribution, which is headed by "John Rawls." Then, she
added a third side called "representation”. All thisin order to rebuild public space concept of
"Jurgen Habermas' in the form of the bourgeoisie, and work to develop it into a public space
post- bourgeoisie more open and of a global nature.

Keywords: Justice, recognition, distribution, representation, public space.

Philosophie de la justice sociale chez Nancy Fraser entre reconnaissance et redistribution :
«Vers un espace public post- bourgeois »

Résumeé

Cet article traite de la philosophie de la justice sociale chez «Nancy Fraser,” qui tente de
combiner deux questions importantes: la reconnaissance et la redistribution. Ceci est la base
des orientations qui prévalent aux Etats-Unis, le premier courant souligne I'aspect culturel et
la question de la reconnaissance, qui est dirigé par "Charles Taylor", quant au deuxiéme, il
souligne la dimension économique et la question de la redistribution, dirigé par "John
Rawls." En leur ajoutant une troisiéme dimension appel ée «représentation» et tout cela dans
le but de reconstruire le concept d'espace public de "Jirgen Habermas' sous la forme de la
bourgeoisie, et de travailler pour le développer dans un espace public post-bourgeois plus
ouvert et d’un caractere mondial.

Mots-clés: Justice, reconnaissance, distribution, représentation, espace public.
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